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Zápis ze zasedání 

Akademického senátu Fakulty humanitních studií  
Univerzity Karlovy 

dne 27. dubna 2023 

Přítomno: 
Samuel Csanda, Markéta Hampeisová, Pavel Himl, Tatiana Chavalková Badurová, Matěj Krofta, 
Selma Muhič Dizdarevič, Hedvika Novotná, Petr Pavlík, Martina Plass, Markéta Pražáková 
Seligová, Martina Pustková, Jana Wohlmuth Markupová, Markéta Zandlová  
CELKEM PŘÍTOMNO: 13 

Omluveno:  
Marie Novotná 
CELKEM OMLUVENO: 1 

Nepřítomno: 
Jan Horský 
CELKEM NEPŘÍTOMNO: 1 

 
 
Hosté: 
Marie Pětová (děkanka FHS UK), Jana Jeníčková (proděkanka pro doktorské studium), Karel 
Strnad (tajemník), Věra Sokolová, Gabriela Málková, Josef Kružík, Jakub Chavalka, Varvara 
Borisova, Nina Sládeková, Dominika Lewis 
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1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu jednání 

P. Himl zahájil zasedání.  

Navržený program: 

1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu AS FHS UK 

2) Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného dne 23. března 
2023 
(předkládá předsednictvo AS FHS UK) 

3) Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného dne 30. března 
2023 
(předkládá předsednictvo AS FHS UK) 

4) Informace děkanky 

5) Výroční zpráva o hospodaření FHS UK za rok 2022 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

6) Rozpočet FHS UK na rok 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

7) Rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnosti na FHS UK v roce 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

8) Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Sociální práce 
(předkládá koordinátorka za FHS UK pro agendu kvality a rozvoje vzdělávací činnosti na 
UK J. Jeníčková) 

9) Různé 

P. Himl oznámil, že předsednictvo obdrželo krátce před jednáním od děkanky M. Pětové a 
proděkanky G. Málkové návrhy úprav zápisů ze zasedání AS FHS UK 23. i 30. 3. 2023 a 
rozhodlo se jimi zabývat. Příslušné body z návrhu programu jednání tedy předsednictvo 
stahuje. P. Himl dále  navrhl dvě změny předloženého programu jednání. Po bodu 
Informace děkanky navrhuje zařadit bod Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS 
UK, MFF UK a RUK. 

P. Himl zahájil hlasování o zařazení Dodatku č. 1 do programu jednání.  

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    12      

 PROTI:   0 
ZDRŽELO SE:   0 
NEHLASOVALO:  1  

AS FHS UK schvaluje zařazení bodu Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS 
UK, MFF UK a RUK do programu. 
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P. Himl dále navrhl zařazení bodu Reflexe děkanské volby na program jednání před bod 
Různé. 

P. Himl zahájil hlasování o zařazení bodu Reflexe děkanské volby do programu jednání. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    8      

 PROTI:   0 
ZDRŽELO SE:   4 
NEHLASOVALO:  1 

AS FHS UK schvaluje zařazení bodu Reflexe děkanské volby. 

Nový návrh programu: 

1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu AS FHS UK 

2) Informace děkanky 

3) Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS UK, MFF UK a RUK 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

4) Výroční zpráva o hospodaření FHS UK za rok 2022 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

5) Rozpočet FHS UK na rok 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

6) Rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnosti na FHS UK v roce 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

7) Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Sociální práce 
(předkládá koordinátorka za FHS UK pro agendu kvality a rozvoje vzdělávací činnosti na 
UK J. Jeníčková) 

8) Reflexe děkanské volby 
(předkládá předsednictvo AS FHS UK) 

9) Různé 

P. Himl zahájil hlasování o schválení nově navrženého programu jednání.  

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    8      

 PROTI:   0 
ZDRŽELO SE:   4 
NEHLASOVALO:  1 

AS FHS UK schvaluje nově navržený program jednání. 
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2) Informace děkanky  

• M. Pětová informovala o sběru přihlášek ke studiu na FHS UK, ze kterého vyplývá, že 
počet uchazečů o bakalářské studium je zhruba stejný jako minulý rok, zatímco počet 
uchazečů o magisterské studium se mírně zvedl. Dále probíhá druhá vlna interní 
evaluace studijních programů, v rámci které již byly evaluované dva magisterské 
studijní programy, Dějiny evropské kultury a Filosofie v kontextu humanitních věd, a 
to kladně. M. Pětová dále poděkovala organizátorům FHSafe za úspěšnou akci 
zabývající se bezpečným prostředím na univerzitě. Dále informovala, že se chystá 
celouniverzitní šetření ohledně bezpečnosti v akademickém prostředí na UK. 

• P. Himl otevřel rozpravu k bodu Informace děkanky. T. Chavalková Badurová se 
zeptala M. Pětové na nové informace ohledně kauzy obvinění ze sexuálního 
obtěžování týkající se některých  vyučujících Katedry historických věd na FHS UK. M. 
Pětová odpověděla, že v tuto chvíli nemůže nic sdělit, jelikož kauza je v současné době  
řešena právníky a ombudsmankou UK, kteří společně hledají cestu dalšího postupu. P. 
Himl poděkoval za řešení situace. 

• P. Pavlík se zeptal, proč v této kauze nebyla využita expertíza odborníků na sexuální 
násilí z řad FHS UK. M. Pětová odpověděla, že po konzultacích s PF UK, kde podobné 
šetření v minulosti již proběhlo, vyšlo najevo, že by k šetření měl být přizván děkan a 
někdo, kdo by mohl být důvěryhodnou osobou pro studující – nejde tedy nutně o 
odborníka na sexuální násilí. V tuto chvíli oslovila děkanka M. Šťovíčkovou 
Jantulovou. 

• T. Chavalková Badurová se zeptala, zda FHS UK přijala nějaké kroky k řešení kauzy. M. 
Pětová odpověděla, že přijala kroky k řešení, ale v tuto chvíli je vzhledem k současné 
situaci nemůže sdělit. 

3) Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS UK, MFF UK a RUK 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

M. Pětová na základě diskuze na předchozích zasedáních AS FHS UK ohledně inflačních 
doložek ve smlouvách o půjčce mezi FHS UK a MFF UK, resp. FHS UK a PřF UK dojednala 
dodatek ke smlouvě o půjčce mezi FHS UK, MFF UK a RUK. Dodatek byl zkontrolován 
kvestorem a byl předložen akademickým senátům ke schválení. 

P. Himl zahájil hlasování o schválení Dodatku č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS UK, 
MFF UK a RUK. 

NÁVRH USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi 
FHS UK, MFF UK a RUK. 
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CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    13      
 PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 
NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO.  

4) Výroční zpráva o hospodaření FHS UK za rok 2022 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

Po úvodu M. Pětové představil tajemník K. Strnad výroční zprávu a charakterizoval její 
strukturu. Hospodářský výsledek je podle něj kladný, všechny závazky FHS UK splnila. 
Spotřeba energií se udržela na částkách před růstem cen, jelikož se jí podařilo snížit o desítky 
procent díky nové budově. Tuto skutečnost zdůraznila také M. Pětová. 

 Na dotaz M. Seligové K. Strnad doplnil, že univerzita má vysoutěženou jednotnou cenu za 
spotřebu a faktury chodí na Koleje a menzy UK. Cena byla zafixována před velkým růstem cen 
spotřeby. P. Himl doplnil, že závazky splácí FHS UK výhradně z fondů, ve kterých i po splácení 
závazků prostředky zbývají, což K. Strnad potvrdil. 

P. Himl zahájil hlasování o Výroční zprávě o hospodaření FHS UK za rok 2022. 

NÁVRH USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje zprávu o hospodaření FHS UK za rok 2022. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    13      
 PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 
NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO.  

5) Rozpočet FHS UK na rok 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

Po úvodu děkanky představil tajemník K. Strnad rozpočet, který je předkládán jako 
vyrovnaný a charakterizoval jeho strukturu. Na straně příjmů je největší část opět z 
příspěvku, který meziročně roste, 263 000 000 Kč. Druhá nejvyšší částka je dotace na vědu 
(koncepční rozvoj vědních oblastí), kde došlo k mírnému poklesu. Na straně výdajů je 
největší částka vynakládána na osobní náklady (nejen mzdové) - ta činí 163 000 000 Kč, tedy 
63 % celkového rozpočtu. Oproti minulému roku dochází u částky na mzdové náklady k  
nárůstu 12 %.  

K návrhu rozpočtu proběhla stručná rozprava. 
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P. Himl zahájil hlasování o rozpočtu FHS UK na rok 2023. 

NÁVRH USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje návrh rozpočtu FHS UK na rok 2023. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 
Hlasování:  PRO:    13      
 PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 
NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO.  

6) Rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnosti na FHS UK v roce 2023 
(předkládá děkanka M. Pětová) 

M. Pětová předložila senátu rozdělení dotace a omluvila se za zpoždění, které bylo způsobeno 
rozpočtovým provizoriem a zdlouhavými jednáními Rad vědních oblastí Cooperatio a 
vedoucích kateder. Návrh rozdělení dotace vychází z opatření rektora, které ustavuje 
program Cooperatio. Prostřednictvím programu Cooperatio, který funguje již rok, UK 
rozděluje dotaci na vědeckou a tvůrčí činnost. 

Ve srovnání s loňským rokem zástupci Rad vědních oblastí Cooperatio došli k několika 
změnám týkajícím se strategických priorit, které byly loni směřovány na úhradu 
celofakultních záležitostí (elektronické a informační zdroje, ediční činnost, časopisy, atd.); 
strategická podpora v loňském roce celá putovala na vědecké výstupy uplatnitelné dle 
metodiky M17+. Letos je ve strategické podpoře nově zahrnuta podpora otevřeného 
publikování, kofinancování grantů. Část podpory na základě uplatnitelných výsledků podle 
metodiky M17+ bude směřována speciálně skupinám Literatura a Psychologie. Další změna 
se týká rozdělení balíčku mezi jednotlivé vědní skupiny, které se v loňském roce provádělo 
dle počtu akademických pracovníků a doktorandů v jednotlivých skupinách. Pro rok 2023 
bude součástí rozdělení nově i výkonová část. Byla ustavena pracovní skupina, která se 
dobrala jakési pre-finální dohody vážení výsledků v rámci výkonové části. Výkonová část 
nebude dominantní, převažovat stále kritérium podle počtu akademiků. Pracovní skupina se 
dohodla na poměru 75 (personální velikost) : 25 (vědecký výkon). 

 P. Himl otevřel rozpravu k bodu Rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnost v roce 
2023. 

17.24 - odchází senátorka H. Novotná 

P. Pavlík doufal, že senát dostane komplexnější podklady k rozdělení dotace. Informace, 
kterou poskytla děkanka, mu přijde příliš stručná. 

M. Pětová na základě připomínky P. Pavlíka doplnila, že jednání probíhala dlouho a 
skončila před týdnem, a byla snaha dokument dostat na zasedání AS FHS UK do konce dubna. 
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G. Málková informovala senát o vytvoření pracovní skupiny, která vytvářela nástroj pro 
rozdělení prostředků na základě vědeckého výkonu. Podle navrženého principu se nyní jako 
nejproduktivnější jeví skupiny historie, filosofie a psychologie. 

P. Pavlík odpověděl, že by měla být lépe zohledňována pedagogická práce, která bývá 
přehlížena na úkor práce vědecké. Dále se zeptal, proč se nezačalo s vytvářením pracovní 
skupiny dříve.  

T. Chavalková Badurová se dotázala na složení pracovní skupiny, o kterém nebyla 
informována. Připojila se k P. Pavlíkovi s dotazem na důvod opožděného konstituování této 
skupiny a dodala, že časová tíseň není dostatečný argument k tomu podklady schválit. 

M. Zandlová odpověděla, že např. pracovní skupina pro obor Antropologie i zástupci 
Rady vědních oblastí Cooperatio spolu navzájem komunikovali dostatečně, výsledky debat se 
následně promítaly do pravidelných schůzek. Zodpovědnost za komunikaci tedy dle M. 
Zandlové spadá na příslušné zástupce Rady Cooperatio. Není jí jasné, jaké informace P. 
Pavlíkovi chybí. P. Himl doplnil informaci ke vzniku pracovních skupin. Dle něj výsledek jejich 
práce byl dobře komunikovaný a je férový. 

M. Pětová v odpovědi P. Pavlíkovi vysvětlila časový skluz při konstituování pracovních 
skupin čekáním na reflexi loňského roku, reps. finanční uzávěrku čerpání prostředků na 
vědu. Pokud jde o členy pracovní skupiny, je složena z vedoucích kateder a zástupců Rady 
Cooperatio. P. Pavlík odpověděl, že by chtěl znát konkrétní údaje, ne pouze principy. G. 
Málková odpověděla, že úkol pracovní skupiny byl najít principy rozdělování prostředků, 
které lze deklarovat – tedy, že budou zahrnovat základní složku (kolik lidí ve skupinách je) i 
výkonovou složku (vědecká produkce dané skupiny). 

P. Himl zahájil hlasování o schválení Rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnost na 
FHS UK v roce 2023. 

NÁVRH USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje rozdělení dotace na vědeckou a tvůrčí činnost 
na FHS UK v roce 2023. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 12 
Hlasování:  PRO:    6      
 PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   6 
NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ NEBYLO SCHVÁLENO.  

18.02 - odchází senátorka M. Zandlová 
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7) Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Sociální práce 
(předkládá koordinátorka za FHS UK pro agendu kvality a rozvoje vzdělávací činnosti na UK J. 
Jeníčková) 

J. Jeníčková krátce představila doktorský studijní program Sociální práce. Jde o oblast 
vzdělávání, v níž UK nemá institucionální akreditaci, a který má nadto doložku regulovaného 
povolání. Platnost staré akreditace končí v prosinci r. 2024, program je akreditovaný spolu s 
FF UK. Doktorská Sociální práce představuje nástupnický program, v němž mohou 
pokračovat absolventi magisterského programu Sociální práce. V r. 2019 zazněly vůči 
akreditaci ze strany Národního akreditačního úřadu připomínky, které se týkaly 
personálního zabezpečení na straně FF UK a personálního zabezpečení s nedostatečnou 
kvalifikací (habilitace). Oběma fakultám se tyto připomínky zdály tak závažné, že žádost 
stáhly. V současné době nemá FF UK již zájem o akreditaci doktorského oboru zájem, žádost 
tedy podává pouze FHS UK. Navrhovaný doktorský studijní program Sociální práce má v tuto 
chvíli zcela nové personální složení s habilitovanými pracovníky, kteří vyvíjejí intenzivní 
badatelskou aktivitu na poli sociální práce. 

P. Himl otevřel rozpravu. J. Wohlmuth Markupová se zeptala na možnosti zachování 
studijního programu po zavedení plánovaných nároků na doktorské programy týkajících se 
ročních počtů absolventů. M. Pětová vyjádřila, že ze strany UK je vůle zachovat doktorský 
program Sociální práce. 

NÁVRH USNESENÍ:  Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu 
Sociální práce byla projednána AS FHS UK. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 11 
Hlasování:  PRO:    11      
 PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 
NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

8) Reflexe děkanské volby 

P. Himl uvedl nově zařazený bod, který má sloužit ke zpětné reflexi a zhodnocení organizace 
děkanské volby a o jehož zařazení požádala doc. Málková 

G. Málková poděkovala za vstřícnost předsedovi senátu, který vyhověl navržení bodu. 
Chtěla mluvit o své osobní zkušenosti s děkanskou volbou a předeslala, že nejde o 
zpochybnění volby, nicméně považuje za užitečné upozornit na problematické kroky. V 
průběhu procesu děkanské volby ztratila důvěru k schopnosti AS FHS UK komunikovat 
transparentně. Svou reflexi na senátním fóru nicméně podmiňuje tím, že bude v zápisu 
zaznamenána doslovně.  
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P. Pavlík reagoval, že mu přijde zvláštní říct, že nejde o zpochybnění důvěryhodnosti 
volby, pokud G. Málková ztratila v senát důvěru. T. Chavalková Badurová se připojila. 

P. Himl poprosil senátory a senátorky o názor ohledně doslovného zápisu. Podle S. Muhič 
Duzdarevič je doslovný zápis téměř neproveditelný. Dále se dotázala, zda G. Málková ztratila 
důvěru v AS FHS UK ve starém složení, v novém složení, anebo v AS FHS UK obecně. P. Himl s 
odkazem na Jednací řád AS FHS UK uvedl, že o zápisu rozhoduje hlasováním akademický 
senát a není možné jakkoliv garantovat, že bude schválen v konkrétní podobě. M. Plass dala 
ke zvážení návrh použít pro potřeby zápisu nahrávku. 

J. Wohlmuth Markupová považuje sdělení G. Málkové za velmi závažné. Zeptala se, proč 
G. Málková trvá na doslovném přepisu a zda vychází z konkrétní zkušenosti. Pakliže se jedná 
o obavu z nemožnosti zápis před schválením připomínkovat, J. Wohlmuth Markupová uvedla, 
že by si její věcné poznámky mohla osvojit a jako senátorka je předložit. Dále doplnila, že by 
ráda názor G. Málkové slyšela. P. Himl se připojil, nicméně odkazem na Jednací řád AS FHS UK 
dodal, že o zápisu rozhoduje hlasováním akademický senát a není možné jakkoliv garantovat, 
že bude schválen v konkrétní podobě. K návrhu zápisu, který bude rozeslán, lze vznášet 
připomínky, kterými se bude předsednictvo zabývat. Konečná podoba zápisu bude záviset na 
AS FHS UK. 

G. Málková poděkovala za diskuzi, která proběhla. Jakkoli se domnívala, že jde o správné 
místo, kde reflexi nabídnout, vidí zde objektivní bariéry. Protože vidí jako nemožné, aby její 
vyjádření bylo zaznamenáno v doslovné podobě, rozhodla se ho na jednání senátu 
nepřednést. 

P. Pavlík nechápe, proč je vystoupení G. Málkové podmíněno doslovným přepisem, 
nejde-li o využití senátu pro pouhou amplifikaci.  

S. Muhič Dizdarevič odpověděla G. Málkové, že je pro ni zásadní se dozvědět, co se stalo, 
protože si jejího názoru váží. G. Málková setrvala na tom, že své vyjádření nesdělí, jelikož 
nemůže být do zápisu AS FHS UK doslovně přepsáno. 

9) Různé 

• V. Sokolová v krátkosti seznámila s procesem formování nového kolegia děkanky. 
Personální složení je  hotové a splňuje všechny požadavky – je osobnostně a názorově 
pestré, oborově různorodé, průřezově zahrnuje téměř všechny katedry na FHS UK, 
představuje kontinuitu i nové perspektivy. Úzké kolegium bude mít stejný počet členů 
jako stávající kolegium, přibude k němu pouze předsedkyně či předseda senátu. 
Návrh složení kolegia je následující; proděkan pro vědeckou a tvůrčí činnost P. Himl, 
proděkan pro studijní záležitosti J. Kružík, proděkanka pro zahraniční záležitosti V. 
Čapská, proděkan pro strategický rozvoj a projektovou činnost M. Hanyš, proděkanka 
pro akademické kvalifikace a kvalitu vzdělávání T. Pospíšilová. Do kolegia přibudou 
nově zřízené pozice: proděkanka pro vnitřní vztahy (D. Bittnerová) a proděkan pro 
vnější vztahy (O. Váša). Proděkanem pro informační technologie a digitalizaci se stane 



 
 

 
 

Strana 10 z 10 

 

P. Špecián a proděkankou pro organizaci, koordinaci a administraci doktorského 
studia J. Jeníčková. Členem kolegia bude samozřejmě i tajemník fakulty. V rozšířeném 
kolegiu bude zástupce studujících, bývalé a bývalí děkanky a děkané, o zastoupení 
garantů a garantek a vedoucích kateder se v současnosti stále jedná. Úzké kolegium se 
bude scházet pravidelně jednou týdně, rozšířené jednou měsíčně. Příslušné podklady 
budou AS FHS UK předloženy v červnu, kdy rovněž proběhne schůzka nového kolegia 
s akademickou obcí. 

• P. Himl poděkoval V. Sokolové. Závěrem se věnoval dalším termínům zasedání AS FHS 
UK. Kvůli neslučitelnosti funkcí podá P. Himl na konci května rezignaci na funkci 
předsedy AS FHS UK. Ze stejného důvodu, a protože nejsou náhradníci, bude nutné 
zvolit i nové zástupce FHS UK v AS UK. 

• P. Himl navrhl jako další termíny zasedání AS FHS UK pondělí 29. května od 14.00 a 
čtvrtek 8. června od 16.00. AS FHS UK tyto termíny vzal na vědomí. 

P. Himl nakonec poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání. 

Zapsala: Dominika Lewis 

Přehled schválených usnesení: 

536. AS FHS UK schvaluje Dodatek č. 1 k Interní dohodě o půjčce mezi FHS UK, MFF UK a RUK. 

537. AS FHS UK schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FHS UK za rok 2022. 

538. AS FHS UK schvaluje návrh rozpočtu FHS UK na rok 2023. 

539. AS FHS UK projednal Žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu 
Sociální práce. 

 

 

 

Za správnost: prof. Dr. phil. Pavel Himl 
(předseda AS FHS UK) 
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